
JUDETUL OLT 

COMUNA TOPANA 
CONSILIUL LOCAL  

    PROCES VERBAL 

 

 Incheiat astazi 30.05.2012 in sedinta ordinara a Consiliului Local al comunei 

Topana, judetul Olt . 

Sedinta a fost convocata de catre Primarul comunei Topana, judetul Olt. 

Din partea aparatului de specialitate al primarului participa : d-l primar Gheorghe 

Barbu, doamna contabil Diaconun Floarea  si d- na Calugareanu Elena Daniela – 

secretarul comunei . 

     D-na secretar Calugareanu Elena-Daniela face prezenta consilierilor ,  

constatandu-se : 

- consilieri in functie – 9 ; 

- consilieri prezenti – 9 ; 

- consilieri absenti  – 0. 

D-na secretar Calugareanu Elena – Daniela supune la vot procesul verbal al sedintei 
extraordinare  a consiliului local de luna trecuta , care este aprobat in unanimitate. 

   Domnul Radulescu Ion   - presedinte de sedinta  da citire ordinii de zi : 

1. Proiect de hotarare referitor la :  rectificarea bugetului local mai - 2012 .                         

                Initiator : domnul  Gheorghe Barbu - primarul comunei Topana 

 

       2 .   Propuneri , intrebari, interpelarii  

            Se supune la vot ordinea de zi si se voteaza in unanimitate . 

Se trece la  primul punct pe ordinea de zi :  Proiect de hotarare referitor la :  rectificarea 

bugetului local mai- 2012 .                         

           Nefiind discutii primul punct pe ordinea  de zi se supune la vot  si se voteaza in 

unanimitate  . 

 

Propuneri , intrebari, interpelarii 

Domnul Chirita Laurentiu – Preot Paroh la Parohia Valea Ungureni prezinta 

adresa nr. 850/29 mai 2012  a Episcopiei Slatinei si Romanatilor prin care  solicita 
Consiliului Local incheierea documentelor necesare folosirii spatiilor eliberate in urma 

comasarii unitatilor de invatamant  prin semnarea unui protocol de colaborare intre 

Scoala, Parohie si Primarie in baza protocolului de colaborare dintre MECTS , Patriarhia 

Romana si MAI  pentru utilizarea in interesul elevilor scolilor inchise prin comasare . 

      Consilul local  nu este deacord cu solicitarea Episcopiei intrucat spatiul solicitat este 

intr-o stare avansata de degradare si nu dispune de fonduri pentru reamenajare .  

Epuizandu-se subiectele sedintei , presedintele de sedinta Popescu Gheorghe        

multumeste pentru participare si propune incheierea sedintei , drept pentru care am 

incheiat prezentul proces verbal . 

 

Presedinte de sedinta: 

  Radulescu Ion                                                     Contrasemneaza : 

                                      Secretar : 

                        E.D. Calugareanu    


